

តើខ្ញុំមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតដេប្បទេ?

រដ្ឋនីមួយៗមានបទបញ្ជាខុសគ្នាបន្តិចបន្តួចសម្រាប់អ្នកដែលមានសិទ្ធិបោះឆ្នោត។ ជាទូទៅ អ្នកត្រូវតែ៖



ជាប្រជាពលរដ្ឋនៃសហរដ្ឋអាមេរិក

អ្នករស់នៅជាអចិន្ត្រៃយ៍នៅក្នុងសហគមន៍ដែលអ្នកចង់បោះឆ្នោត (ពេលខ្លះសម្រាប់រយៈពេលអប្បបរមា)



យ៉ាងហោចណាស់មានអាយុចាប់ពី ១៨ ឆ្នាំឡើង

(នៅក្នុងសហគមន៍មួយចំនួន មនុស្សដែលមានអាយុក្រោម ១៨ ឆ្នាំអាចចុះឈ្មោះ និងបោះឆ្នោតនៅក្នុងការបោះឆ្នោតមូលដ្ឋាន ឬការបោះឆ្នោតបឋមមួយចំនួន)



នៅក្នុងរដ្ឋមួយចំនួន ប៉ុន្តែមិនមែនទាំងអស់នោះទេ បុគ្គលម្នាក់ៗអាចនឹងត្រូវបានដកសិទ្ធិពីការបោះឆ្នោត ដោយសារតែការផ្ដន្ទាទោសបទឧក្រិដ្ឋ សេចក្ដីសម្រេចរបស់តុលាការ ឬនីតិវិធីផ្សេងទៀត។ សូមទាក់ទងទៅមន្ត្រីបោះឆ្នោតនៅក្នុងរដ្ឋ ឬក្នុងតំបន់របស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរអំពីសិទ្ធិបោះឆ្នោតរបស់អ្នក។ ដើម្បីស្វែងរកមន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក អ្នកអាចចូលទៅកាន់គេហទំព័រ

www.vote.gov



តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេចដើម្បីអាចធ្វើការបោះឆ្នោតបាន?

រដ្ឋភាគច្រើនតម្រូវឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតចុះឈ្មោះមុនពេលពួកគេអាចបោះឆ្នោតបាន។

ស្វែងរកព័ត៌មាននៅក្នុងរដ្ឋរបស់អ្នក

រួមទាំងកាលបរិច្ឆេទនៃការចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោតដោយចូលទៅកាន់គេហទំព័រ

www.eac.gov/vote



រដ្ឋជាច្រើនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតតាមអនឡាញ។

អ្នកក៏អាចចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតដោយផ្ទាល់នៅការិយាល័យបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក ឬចុះហត្ថលេខានិងប្រគល់ទម្រង់បែបបទចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោតតាមមើល។

អ្នកអាចរកឃើញសេចក្ដីណែនាំជាក់លាក់របស់រដ្ឋ និងទម្រង់ចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោតដែលបានបកប្រែជា 21 ភាសានៅទីនេះ៖

www.eac.gov/voters/national-mail-voter-registration-form



ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរទាក់ទងនឹងដំណើរការនៃការបោះឆ្នោត សូមសួរទៅកាន់មន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក។

មន្ត្រីបោះឆ្នោតរបស់រដ្ឋ និងក្នុងតំបន់គឺជាប្រភពដែលត្រូវឱ្យទុកចិត្តបំផុតនៃព័ត៌មានបោះឆ្នោតផ្លូវការ។

មន្ត្រីបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នកអាចផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចុះឈ្មោះរបស់អ្នក និងផ្តល់ព័ត៌មានអំពីពេលវេលា និងទីកន្លែងដែលអ្នកអាចធ្វើការបោះឆ្នោតបាន។

មន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នកក៏អាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសន្លឹកឆ្នោតកុំប្រើ ឬព័ត៌មានផ្សេងទៀតអំពីការិយាល័យ ឬបញ្ហាណាមួយដែលមាននៅលើសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក។

តើខ្ញុំអាចរំពឹងអ្វីខ្លះនៅពេលដែលខ្ញុំទៅបោះឆ្នោត?

ការបោះឆ្នោតដោយផ្ទាល់



មុនពេលអ្នកទៅបោះឆ្នោត ត្រូវប្រាកដថាស្វែងរកកន្លែងបោះឆ្នោតដែលអ្នកបានកំណត់ហើយពីនិក្ខេបនាមពេលវេលាដែលកន្លែងបោះឆ្នោតនឹងបើកនៅក្នុងរដ្ឋរបស់អ្នក។

នៅពេលអ្នកទៅបោះឆ្នោត អ្នកនឹងត្រូវពិនិត្យជាមួយបុគ្គលិកបោះឆ្នោតដែលប្រាកដថានឹងធ្វើឱ្យអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានសន្លឹកឆ្នោត។ នៅក្នុងរដ្ឋមួយចំនួន អ្នកប្រហែលជាត្រូវបង្ហាញបញ្ជីសម្គាល់ដែលមានរូបថតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល មុនពេលអ្នកអាចត្រូវបានចេញសន្លឹកឆ្នោតជូន។

ការបោះឆ្នោតតាមរយៈប្រៃសណីយ៍

អាស្រ័យលើរដ្ឋរបស់អ្នក អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានសន្លឹកឆ្នោតតាមរយៈប្រៃសណីយ៍។



សូមពិនិត្យជាមួយមន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក ដើម្បីស្វែងយល់ពីរបៀបទទួលបានសន្លឹកឆ្នោតតាមរយៈប្រៃសណីយ៍ នៅពេលណា និងទីកន្លែងណាដែលត្រូវប្រគល់សន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក និងរបៀបតាមដានសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នកតាមប្រៃសណីយ៍។

អ្នកក៏អាចទទួលបានជំនួយនៅពេលដែលអ្នកបោះឆ្នោត។

អ្នកបោះឆ្នោតទាំងអស់អាចបោះឆ្នោតដោយប្រើឧបករណ៍បោះឆ្នោតដែលអាចចូលដំណើរការបាន ហើយយុត្តាធិការមួយចំនួនអាចផ្តល់សន្លឹកឆ្នោត និងសម្ភារៈបោះឆ្នោតផ្សេងទៀតជាការផ្សេងក្រៅពីភាសាអង់គ្លេស។

តើខ្ញុំអាចជួយបានដោយរបៀបណា?

អ្នកបោះឆ្នោតគ្រប់រូបអាចជួយធ្វើឱ្យប្រាកដថាការបោះឆ្នោតមានភាពយុត្តិធម៌ ត្រឹមត្រូវ និងសុវត្ថិភាព។ នេះជាវិធីមួយចំនួនដែលអ្នកអាចជួយបាន៖



ចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតឱ្យបានឆាប់នៅពេលដែលអ្នកអាចមានសិទ្ធិបោះឆ្នោត។



រក្សាព័ត៌មានអ្នកបោះឆ្នោតរបស់អ្នកឱ្យជូនជានិច្ច។ សូមទាក់ទងមន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក ប្រសិនបើឈ្មោះអាសយដ្ឋានឬគណបក្សរបស់អ្នកមានការផ្លាស់ប្តូរ។



ផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានណាមួយអំពីដំណើរការបោះឆ្នោតជាមួយនិងប្រភពព័ត៌មានដែលអាចទុកចិត្តបាន។

ជាចុងក្រោយ វិធីល្អបំផុតដែលអ្នកអាចជួយបានគឺដោយការចុះឈ្មោះដើម្បីធ្វើជាបុគ្គលិកបោះឆ្នោត។ ការបោះឆ្នោតគឺពឹងផ្អែកលើមនុស្សរាប់ម៉ឺននាក់ដូចជាអ្នកដែរ ដើម្បីបម្រើសហគមន៍របស់ពួកគេ។ សូមទាក់ទងមន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតក្នុងតំបន់របស់អ្នក ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីឱកាសក្នុងការបម្រើសហគមន៍របស់អ្នក។ ស្វែងរកព័ត៌មានរដ្ឋរបស់អ្នកនៅទីនេះ៖ <https://www.eac.gov/help-america-vote> ។



គណៈកម្មាធិការជំនួយដល់ការបោះឆ្នោតនៅសហរដ្ឋអាមេរិក (U.S. Election Assistance Commission) ជួយដល់មន្ត្រីរៀបចំការបោះឆ្នោតកែលម្អការគ្រប់គ្រងរបស់ការបោះឆ្នោត និងជួយជនជាតិអាមេរិកចូលរួមក្នុងដំណើរការបោះឆ្នោត។



ការបោះឆ្នោត ១០១

ព័ត៌មានអំពីការបោះឆ្នោតសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតថ្មី

